

Protokoll vid möte 2018-03-05

Mötestid: 17:15-18:39

Plats: TP403



1. Mötets öppnande	Daniel Hedberg öppnade mötet.
2. Val av justerare	Ida Gärling och Isak Leek valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Inga adjungeringar.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro	Victoria Eriksson Daniel Hedberg Ida Gärling Sara Erlander Isak Leek Ola Andersson Ilda Druskic Amanda Aasa
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes och skrevs på.
8. Avstämning föregående möte	Johan och Sara: Anordna logistiksittningen och planera nästa pub. OK Nahal: Ska beställa visitkort. Ta fram ett nytt förslag till fotoväggen och ta fram ett förslag på sektionsväskor. EJ närvarande Lina: Ska gå på kassörråd. EJ närvarande Ola: Ha allt klart med pluggfrukosten med Victoria. Skriva Gyllene moroten nominering tillsammans

	<p>med Isak. Skriva klart kursutvärderingar och gå på examinatorns möte. OK</p> <p>Isak: Ska toasta Logistiksitningen skriva Gyllene morotennominering tillsammans med Ola. Skriva klart kursutvärderingar och gå på examinatorsmöte. OK</p> <p>Ilda: Ha intervjuer för att sätta ihop ett utskott till EDBG LOGIN. OK</p> <p>Ina: Kolla de sista med basårsinformationen och förbereda besöksdagarna. EJ närvarande</p> <p>Victoria: Se till att alla gyckel är klara inför lördag och skriva protokoll samt göra klart papper om fadderietskonto. OK</p> <p>Daniel: Göra klart alla papper om Fadderiets konto och kolla upp riktlinjer i delegationsordningen angående Ildas post. OK</p>
9. Projektledare LOGIN	Ilda har några intervjuer kvar men ska ha klart ett utskott denna vecka.
10. General Familjen	Ej närvarande.
11. Arbetsmiljöombud	Amanda ska planera AMO-veckan som äger rum vecka 15. Mikrovågsugnar har bytts ut i Täppan, LIU har köpt in 15 st nya mikrovågsugnar till mikrorummet.
12. Festerichefer	Sara och Johan planerar att ha en sektionsspub 2018-03-23 med pingis och andra spel på Trappan.
13. Kassör	Ej närvarande.
14. Marknadsföring	Ej närvarande.
15. Näringsliv och alumn	Evenemang på Facebook kommer ut imorgon med ett samarbete med kommunen anmälan till detta kommer ut på torsdag. Ida har haft kontakt med både Trafikverket, WSP och Saab om samarbeten

	<p>och de ska återkomma till Ida så snart som möjligt. Ida har medverkat på möte med andra Alumansvariga om att ha en sittning för alumner som ska heta 10 år senare men detta kommer föras vidare till nästa år.</p>
16. Ordförande	<p>Daniel: Information från Nahal, visitkort är beställt som kommer 2018-03-12. Daniel har skrivit på fadderiets papper angående deras konto.</p> <p>Victoria: Skrivit protokoll och skrivit fadderiets papper angående deras konto.</p>
17. Rekrytering	<p>Ej närvarande.</p> <p>Ina vill dock meddela att imorgon är det besöksdagarna i täppan plan 3 mellan kl 13-16, där några från styrelsen ska medverka.</p>
18. Studienämndsordförande	<p>Isak och Ola: Medverkat på PPG-möte förra veckan. Medverkat på alla Examinatorsmöten. Ola ska gå på SNORF utbildning på onsdag. Ola och Isak ska hålla i ett kursutvärderingsevent igen inför nästa kursutvärdering då det fungerade bra förra gången.</p>
19. Pluggfrukost	<p>Kaffe är beställt, mackor från Subway ska beställas 2018-03-06.</p>
20. Ryggsäckar	<p>Nahal har fått ett förslag angående ryggsäckar från Marknadsbyrån. Styrelsen måste dock kolla närmare på detta innan ett beslut kan tas.</p>
21. Fotovägg	<p>Nahal är ej närvarande och därför finns det inget förslag klart att besluta om.</p>
22. Visitkort	<p>Nahal har beställt visitkort, dessa kommer 2018-03-12.</p>
23. Turnering	<p>Styrelsen planerar att ha en turnering i kubb, 2018-05-12. En idé är att gravera in t.ex. lagnamn på pokalen som står i förrådet. Daniel ansvarar för att göra ett Evenemang och anmälan för detta. Planen är att grillar beror men det beror på hur mycket pengar som finns.</p>

24. Kick-off	Förslag att lägga dessa pengar på saft istället då inte hela styrelsen kan medverka det planerade datumet.
25. Vårmöte	Vårmeetet ska hållas 2018-05-03 kl 17:30. Förslag är att ha mötet i K3.
26. Övriga frågor	Inga övriga frågor
27. Att göra till nästa möte	<p>Amanda: Planera AMO-veckan.</p> <p>Isak: Ska medverka på Stur.</p> <p>Ola: Ska skicka iväg alla kursutvärderingar och börjar med nästa utvärderingar. Ska medverka på SNORF utbildning 2018-03-12. Ska beställa mackor till pluggfrukosten imorgon med Victoria.</p> <p>Ida: Ska ta hand om Gaffla evenemanget. Ska ta kontakt med Trafikverket, WSP och Saab om samarbeten.</p> <p>Sara: Ska planera puben och börja planera saft.</p> <p>Ilda: Avsluta intervjuerna och förhoppningsvis få ihop ett utskott.</p> <p>Victoria: Skriva protokoll. Boka K3 till vårmötet. Skicka iväg papper om fadderiets konto till Swedbank. Ska göra en affisch till pluggfrukosten. Ska beställa mackor till plugg frukosten imorgon med Ola.</p> <p>Daniel: Ska medverka på besöksdagarna. Ska kontakta valberedningen. Ska meddela alla berörda när alla dokument till vårmötet ska lämnas in.</p>
28. Nästa möte	Nästa träff: 2018-03-19 Nästa lunchmöte är: 2018-03-23 Nästa kvällsmöte är: 2018-03-19
29. Mötets avslutande	Daniel Hedberg avslutade mötet.

Protokoll fört av:

Victoria Eriksson

.....

Justering:

Ida Gärling

.....

Isak Leek

.....

Daniel Hedberg

.....